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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,

az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Hogy áll hazánk a műanyag hulladékok keletkezésének mérséklésében, mi a koncepci ó
az ömlesztett élelmiszerek elsődleges csomagolásaként használt műanyag zacskók
kiváltására?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A környezetvédelmi termékdíjról szóló 2011 . évi LXXXV . törvény alkalmazását követően
vitathatatlanul és jól érezhetően csökkent a műanyagzacskók használata. Az Európai
Bizottság az azóta eltelt időszakban is kiemelt feladatként tekint a csomagolási hulladékok
felhasználásának csökkentésére, de tagállami szinten is hallani a környezetvédelmét
elősegíteni hivatott lépésekről, amelyek a hulladékkeletkezés megel őzését és az erőforrások
hatékonyabb felhasználását ösztönzik, hozzájárulva a környezetszennyező hatások
mérsékléséhez . Egy a napokban megjelent sajtóhír szerint például Brüsszelben és a brüsszel i
régióban érvénybe lépett az egyszer használatos műanyag szatyrok üzleti célú használatát tiltó
szabályozás .

Tisztelt Miniszter Úr !

A vékony nejlonszatyrok lebomlási ideje mintegy 400 év, a biológiailag lebomló anyagokbó l
készült modern (burgonya-, vagy kukoricakeményít ő felhasználásával előállított) táskáknak
legfeljebb néhány hét, vagy hónap alatt nyoma vész . Hogy áll hazánk ezen a téren, miként
kívánjuk kiváltani az ömlesztett élelmiszerek elsődleges csomagolásaként használt zacskókat ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . szeptember 11 .
Tisztelettel :

elder Tamás
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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